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Az összetartást hiányolta az esztergomi bazilikában tartott húsvét vasárnapi
szentmiséjén Erdõ Péter bíboros.  Az összetartást hiányolta az esztergomi bazilikában
tartott húsvét vasárnapi szentmiséjén Erdõ Péter bíboros.
Az esztergom-budapesti érsek úgy fogalmazott: a társadalomra súlyosan nehezedik a
reménytelenség bûne és a csüggedés kísértése. 
   A Magyar Katolikus Püspöki Konferencia elnöke új élet elkezdésére buzdított Jézus
feltámadásának ünnepén, mert - mint hangsúlyozta - jelenleg sok ember életét a
reménytelenség, a pillanatnyi elõnyöket keresõ anyagiasság, a jövõtlenség érzése és a
depresszió jellemzi.
  A húsvét üzenete: ne féljetek!
  Jézus feltámadása a megújulás ünnepe - mondta a református egyház püspöke, a zsinat
lelkészi elnöke a debreceni Nagytemplomban tartott ünnepi istentiszteleten. 
   Bölcskei Gusztáv úgy fogalmazott: a húsvét üzenete a félelem nélküli élet, hiszen Jézus
megadta az embereknek a megújulás, a feltámadás reményét.
  Az Evangélikus Egyház elnök-püspöke a Gyõrben tartott istentiszteleten arról beszélt: a
húsvét titka emberi ésszel nehezen felfogható: csak az írásokból, az evangelisták
elbeszéléseibõl lehet tudni, mi történt, és bizonyosság csak a hit által nyerhetõ.
  Ittzés János szerint Jézus feltámadása ad értelmet mindannak, ami a mulandóság miatt
céltalannak tûnik.
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